
 

PROTOKOLL FÖRT VID DISTRIKTSSTYRELSENS                           

SAMMANTRÄDE 2022-10-27 

 

Tid: 10,00 – 12,00                                                                                              

Plats: Medborgarskolan, Luleå. 

Närvarande: Kjell Hjelm, Kjell Henriksson, Mona Wilsson, K-G Aasa, 

Ingemar Johansson, Annika Sandberg Gudrun Hägg.  

Frånvarande: Mats Rensfeldt, Lisbeth Lindmark, Ove Lindblom och 

kanslist Christine Wallström. 

 

§ 42. Öppnades sammanträdet av ordförande Kjell Hjelm. 

§ 43. Till justerare av dagens protokoll valdes Ingemar Johansson. 

§ 44. Dagordningen godkändes efter anmälan av övriga frågor. 

§ 45. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

§ 46.Rapporter och delgivningar: 

A. Ekonomi: Kassören Mats Rensfeldt rapporterade via mejl att inga 

ekonomiska transaktioner gjorts sedan förra sammanträdet och 

det ekonomiska läget är densamma som då. Rapporten 

godkändes. 

 



B. Medlemsutveckling: Ingemar Johansson redovisade läget för 

perioderna 1/1 – 24/10  (-4,55%), medan utvecklingen från 25/5 – 

24/10 var +0,66. Antalet medlemmar 4,446. Han sammanfattade 

läget med positiva: ”En svagt ökande trend”. 
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C. LPR: Mona Wilsson hade inget nytt att rapportera då inget möte 

ännu hållits efter valet. Den nya politiskt sammansatta gruppen 

håller sitt första sammanträde den 1/11. 

 

D. Utbildning: Ingemar Johansson redovisade för det aktuella läget, 

som följdes av en lång diskussion i styrelsen. Sammanfattningsvis 

konstaterades att föreningarna inte vill skicka deltagare till 

kurserna och anser att avgiften  på 400 kronor är för hög och att 

marknadsföringen av utbildningarna måste förbättras. En höjning 

av föreningarnas avgift till distriktet och en sänkning av 

kursavgifterna till 200 kronor föreslogs. Fler Zoom-utbildningar 

lanseras av förbundet vilket styrelsen ansåg hade både positiva 

som negativa sidor. En långsiktig plan för förbundets Zoom-

utbilningar efterlystes. Beslöt styrelsen att frågorna tas upp vid 

FO-konferensen den 28/10.     

 

§ 47: Gallring i föreningsarkivet: Föreningsarkivet arbetar med 

gallring av handlingar och dokument där SPF under åren 1977-

2006 inlämnat handlingar som protokoll och verifikationer. Mats 

Rensfeldt har besökt arkivet och godkänt deras förslag på gallring, 

vilket styrelsen också gör. 

 

 

 

 



§ 48: Övriga frågor: 

A. Ingemar Johansson informerade om förbundets satsning på 

framtida digitaliseringar i SPF:s verksamhet. Förbundet har 

tillsatt en ”Digitaliseringsstrateg” och uppmanat distrikten utse 

en ”Digitalansvarig”. Konstaterades att Norrbotten redan har 

två ansvariga: Ingemar Johansson och Ove Lindblom 

B. Ingemar Johansson föreslog att distriktet utser en 

”Reseansvarig” för en av distriktet anordnad reseaktivitet per 

år. Samtliga medlemmar i länets föreningar kan delta. Frågan 

tas upp på FO-konferensen 28/10. 

C. Kjell Henriksson lanserade en idé om att erbjuda icke-

medlemmar plats i av distriktet anordnade 

utbildningar/studiecirklar. Detta mot att de erlägger aktuell 

medlemsavgift. Förslaget tas upp på FO-konferensen 28/10. 

D. Revisorsnominering: Förbundets valberedning har begärt 

nomineringar till uppdraget. Beslöt styrelsen att nominera Mats 

Rensfeldt. 

§ 49: Nästa styrelsemöte hålls den 1/12 kl 10,00 på   

Medborgarskolan. Därefter traditionell jullunch. 

§ 50: Avslutades sammanträdet varefter styrelsen begav sig till SPF 

Åkerbäret, som inbjudit styrelsen till föreningens ärtsoppe-lunch. Vid 

lunchen presenterade sig styrelsen. Ordförande Kjell Hjelm framförde 

styrelsens tack för en utsökt lunch till vilken också serverades en liten 

bägare punsch. Han berömde också föreningens verksamhet som han 

ansåg vara föredömlig. 

Luleå 27/10 2022 

 

Kjell Hjelm/Ordf        KG Aasa/Sek     Ingemar Johansson/Just 


